
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku ze złożonym przeze mnie w dniu 27 maja 2021 r. oświadczeniem skierowanym do ministra 

infrastruktury w sprawie projektu i harmonogramu realizacji budowy tzw. drogi Via Maris oraz otrzymaną na 

niniejsze oświadczenie odpowiedzią proszę o następujące informacje. 

1. Na jakim etapie są obecnie prace związane z projektem budowy drogi Via Maris? 

2. Co udało się zrealizować od sierpnia 2021 r. do dzisiaj? 

3. Czy ustalony został harmonogram realizacji inwestycji? Jeśli tak, to jaki? Jeśli nie, to z jakich 

powodów? 

4. Czy w budżecie państwa zabezpieczone są środki finansowe na prace projektowe oraz realizację 

budowy drogi Via Maris? Jeśli tak, to w jakiej wysokości? Jeśli nie, to z jakich powodów? Czy planuje się 

zabezpieczenie takich środków? Jeśli tak, to kiedy i w jakiej wysokości? 

5. Jaki jest aktualnie planowany termin zakończenia inwestycji i oddania drogi do użytku? 

6. Czy zainteresowane inwestycją samorządy otrzymały od ministerstwa szczegółowe informacje 

w zakresie realizacji niniejszej inwestycji? Jeśli tak, to kiedy? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

Z poważaniem 

Sławomir Rybicki 


